



## 第 02/2022-IFS 號通告 NOTICE NO. 02/2022-IFS

### 保險中介人資格考試證書 Certificate of Insurance Intermediaries Qualifying Examination

澳門特區政府積極推進電子政務建設，澳門金融學會積極配合政府施政方針，同時為保護環境，減少使用紙張，本會由 2022 年 1 月 1 日起，已盡量減少發出紙質證書。

有關“保險中介人資格考試”，澳門金融學會已與金融管理局溝通並達成共識。成功通過“保險中介人資格考試”的考生，祇須提供“考試成績單”，即可於金融管理局保險監察廳辦理保險牌照事宜。

因此，本會由 2022 年 3 月 1 日起，祇會發出“考試成績單”予所有完成考試的考生。對於成功通過考試的考生，如需紙質證書，須於考試當日憑“考試成績單”於本會前臺支付每張證書澳門幣 50 元。如非考試當日，本會當作補發證書處理，考生須支付澳門幣 100 元。

如有查詢，請致電 2856 8280。



澳門金融學會

二零二二年二月二十二日



## 第 02/2022-IFS 號通告 NOTICE NO. 02/2022-IFS

### 保險中介人資格考試證書 Certificate of Insurance Intermediaries Qualifying Examination

In response to E-government of the Macau SAR, the Macau Institute of Financial Services (IFS) has reduced issuing paper certificates since 1 January 2022 aiming for the environment protection.

Regarding the Insurance Intermediaries Qualifying Examination (IIQE), the Monetary Authority of Macau (AMCM) has agreed that successful candidates of the IIQE are required to provide the “Examination Results” only to the Insurance Supervision Department for applying Insurance Licenses.

Therefore, starting from 1 March 2022, the IFS will only issue “Examination Results” to candidates after completion of an examination. Successful candidates, who request for paper certificates, are required to pay MOP50 per certificate by presenting the “Examination Results” on the examination day. The IFS will regard those applications for issuing paper certificates NOT on the examination day as re-issuing, and candidates are required to pay MOP100 per certificate.

For enquires, please call 2856 8280 ◦



Macau Institute of Financial Services  
22 February 2022